
Referat 12.10.2020 

Til stede:  Bjørn-Eirik Bryne Sandvik (medlem for 4. trinn), Karen Reed 
Levang (medlem for 8. trinn), Helene Bergesen (medlem for 2. trinn),  Gunn-
Kristin Sunde (vara for 7. trinn), Anne-Helene Helgesen Hompland, Katrine 
Auglend (1. trinn)

21/20 Referat godkjent

22/20 Facebook

Helene oppretter egen Facebook-gruppe. Referat og møteinnkalling blir lagt 
ut der. FAU-leder sender ut referat og møteinnkalling per e-post. 

23/20 FAU-medlem SFO

Representert ved medlemmene som har barn i SFO, det blir ikke valgt egen 
representant. 

24/20 Valg av representant til Kommunalt foreldreutvalg

Stian Tønnesen er valgt for to år. Vidar Røyland er vara.

25/20 Styremedlem i Figgjohuset

Stian Tønnessen er valgt styremedlem for to år. 

26/20 Ballbinge

Stian Tønnessen holder i dette. Kontakter Lasse Dørheim. Se tidligere referat. 

27/20 Spørsmål til rektor

Vil det bli holdt 10 -årsfest i år? 

Vil det bli arrangert leirskole? 

Ungdomsskolen

Det har vært stort frafall på ungdomsskoletrinnet hvilke tiltak bli gjort fra 
skolens side?Hvordan kan ungdomsskolen gjøres mer attraktiv:  Spennende 
valgfag? Elevbedrift? Et konkret område på skolen forbeholdt ungdommene? 
Er det et ledig rom på skolen som ungdommene kan bruke? Eks. mediateket? 
Hva ønsker elevene? Skal det arrangeres ball for ungdomsskolen? 

Stian Tønnessen avklarer dato for videre møter. FAU-leder kaller inn til møte. 




